
اردوگاه آبی

سامان از مشکلات روحی عبور می کند؟

باشگاه، فلاح را از دست نمی دهد

باشـــگاه اســـتقال قصـــد نـــدارد ســـامان فـــاح را 
بـــه ســـادگی از دســـت بدهـــد. در حالی کـــه برخی 
تیم هـــای لیـــگ برتـــر خواهان جـــذب ایـــن بازیکن 
شـــده و پیشـــنهاد معاوضه را به باشـــگاه اســـتقال 
داده اند اما نشســـت های اخیر در باشـــگاه استقال 
حول این بازیکن به این نتیجه رســـیده که ســـامان 
فاح به ســـادگی از دســـت اســـتقال نرود و اگر هم 
قرار اســـت جدا شـــود به طور قرضی باشـــد و فصل 
بعـــد دوباره در اســـتقال حضـــور یابـــد. تاکنون که 
هیـــچ توافقـــی بر ســـر جدایـــی قرضی ایـــن بازیکن 
نشده و باشـــگاه اســـتقال نیز تمایل قطعی از خود 

نشـــان نداده است. 
شـــاید هم در روزهای آتی به طـــور کلی جدایی فاح 
منتفی شـــده و ایـــن بازیکن همچنان در اســـتقال 
باقـــی بماند. به هرحال مدیران باشـــگاه اســـتقال 
هـــم خوب می دانند که فاح در چه وضعیتی اســـت 
و به دلیل درگذشـــت مادرش حال و روز خوشـــی را 
در ماه های اخیر تجربـــه نکرده و قطعاً بعد از عبور از 
این چالش ســـخت می تواند دوباره بـــه یک بازیکن 
کامـــاً آماده و ســـرحال در ترکیب اســـتقال تبدیل 
شـــود. به هرحال حفظ فاح کـــه بازیکن آینده داری 
اســـت برای اســـتقال تصمیم عاقانه تری اســـت و 
مربیان اســـتقال بایـــد ترتیبی اتخاذ کننـــد تا این 
بازیکن، آرام آرام ثبات گذشـــته را به دســـت آورد و به 
یـــک مهره کلیـــدی در قلب دفاع آبی ها بدل شـــود.

جریمه 20 میلیونی استقلال
باشـــگاه اســـتقال در ماه های اخیر با جرایم متعددی 
از ســـوی کمیته انضباطی فدراســـیون فوتبـــال مواجه 
شـــده اســـت. تازه تریـــن حکمـــی کـــه علیه باشـــگاه 
اســـتقال داده شـــده به جریمه 20میلیونی اســـتقال 
بابـــت تأخیر در ورود به زمین مســـابقه با تیم چادرملو 
بوده اســـت. باشـــگاه اســـتقال ایـــن مبالـــغ را از کنار 
درآمدهـــای خود در ســـازمان لیـــگ پرداخت می کند.

 

جلالی روی دور تمرین

گرچه بـــه تعطیلی 8روزه تمرینات اســـتقال توســـط 
موســـیمانه انتقادهایی هســـت اما طـــی روزهای اخیر 
اغلـــب بازیکنـــان تمرینـــات اختصـــای خود را بســـیار 

جـــدی گرفته اند.
 در همین راســـتا ابتدا رامین رضاییان تصاویر تمرینات 
خـــود را بـــه اشـــتراک گذاشـــت و بعـــد از او ابوالفضل 
جالی نیـــز همیـــن راه را رفـــت و تصویـــری از تمرین 
خود را رســـانه ای کـــرد. جالـــی قصـــد دارد نیم فصل 
دوم را متفـــاوت آغاز کنـــد تا حضور در تیـــم ملی را به 

سادگی از دســـت ندهد.
 

در انتظار رونمایی از کوجو

 جوئـــل کوجـــو مهاجـــم جدید تیـــم اســـتقال که 
بیـــش از یک ماه پیش تســـت های پزشـــکی خود را 
با موفقیت پشـــت سر گذاشته اســـت، هنوز به طور 
رســـمی توســـط باشـــگاه معرفی نشده اســـت. قرار 
اســـت این بازیکن در پایان هفته به ایران ســـفر کند 
و پس از ورود به کشـــور، باشـــگاه اســـتقال قرارداد 
رســـمی او را اعـــام خواهـــد کـــرد. طبـــق توافقـــات 
صـــورت  گرفته، قـــرارداد کوجو به مـــدت یک فصل و 
نیم خواهد بـــود و او در آغاز تمرینات نیم فصل دوم 

آبی هـــا حضور خواهد داشـــت.
 

استقلال درخواستی برای سهرابیان نداد
درحالی که زمزمه بازگشـــت ســـهرابیان به استقال به 
گوش می رســـد اما باشگاه اســـتقال هیچ درخواستی 
برای جـــذب این بازیکن به باشـــگاه نســـاجی ارســـال 
نکرده اســـت. طبق قانون نیز این بازیکـــن با توجه به 
اینکه ابتدای فصل نیز در عضویت اســـتقال بود و دو 
قـــرارداد را تاکنون به امضا رســـانده دیگر قادر نیســـت 
قرارداد جدیدی را به امضا برســـاند و حضـــور او را باید 

منتفی دانست.

7 استقلال چهارشنبه  19 دی 1403  شماره 7740

طارمی ها و قایدی های جدید بوشهر بزودی می رسند

پاشازاده: کاش وزیر ورزش رئیس فدراسیون را انتخاب می کرد

 فردی که 
برای انتقال 

بازیکنان 
مورد نظر خود 

به استقلال 
ناکام مانده 

بود، موضوع  
دعوای پنهانی 

موسیمانه با 
باشگاه را طور 

دیگری در 
برخی رسانه ها 

بازتاب داد تا به 
نوعی باشگاه 

استقلال و 
سرمربی اش 

در تقابل با هم 
قرار بگیرند

مهدی پاشـــازاده، پیشکســـوت باشـــگاه اســـتقلال 
که اکنون در شـــاهین بوشـــهر مشـــغول به فعالیت 
اســـت، روزهـــای خوشـــی را در فوتبـــال بوشـــهر 
ســـپری می کنـــد. گرچـــه کار در لیگ دو ســـختی ها 
و دشـــواری های خـــاص خـــود را دارد اما پاشـــازاده 
از همنوایـــی بـــا بازیکنان بوشـــهری لـــذت می برد. 
ماجـــرای حضـــور او در تیـــم شـــاهین و فعالیت در 
کنـــار اســـتعدادهای فوتبال در بوشـــهر و همچنین 
ماجرای انتخاب رئیس فدراســـیون فوتبال ســـبب 
شـــد تا دوبـــاره بـــه گفت و گو بـــا یکـــی از چهره های 

مهـــم تاریخ فوتبـــال ایران بنشـــینیم.

 زندگی در کنار بازیکنان بوشهری لذت بخش 
است؟

چند هفته ای هســـت که به شـــاهین رفته ام. شاهین 
در لیـــگ دو حضـــور دارد ومـــن ریســـک کـــردم اما این 
ریســـک را دوســـت دارم و بـــه کار بـــا ایـــن جوان هـــای 
بااســـتعداد عاقه دارم. بوشـــهر پر از اســـتعداد است، 
قبـــاً هـــم ســـابقه کار در همین شـــاهین را داشـــتم. 
محمد محبـــی کـــه الان برای خـــودش فوتبالیســـت 
بزرگی شـــده را من بـــرای اولین بار بازی دادم. بوشـــهر 
به طـــور کلـــی بازیکنـــان بســـیاری دارد که اگر بـــه آنها 
توجه شـــود در آینـــده حرف هـــای زیادی بـــرای گفتن 

داشـــت. خواهند 
 یعنی می شود درآینده طارمی ها، قایدی ها 

و محبی  های جدیدی را در فوتبال ایران 
مشاهده کنیم.

در تیـــم خـــودم 4 یـــا 5 بازیکـــن دارم که خیلـــی عالی 
هســـتند. شـــک ندارم این بازیکنان در آینـــده تبدیل 
بـــه همین اســـامی کـــه شـــما گفتیـــد خواهند شـــد و 
در فوتبـــال ایـــران بزرگی خواهنـــد کرد. تنها مشـــکل 
فوتبالیســـت های بوشـــهری این اســـت که باید تفکر 
خودشـــان را عوض کنند، باید حرفه ای باشـــند. نباید 
طوری فکـــر کننـــد که انـــگار فوتبـــال برای ســـرگرمی 
اســـت. نـــه! حـــال و هـــوای فوتبـــال عـــوض شـــده و 
باید طـــرز فکر هـــا تغییر کنـــد. بـــه اعتقاد مـــن اگر به 

بازیکنان بوشـــهری بها دهیم حرف هـــای زیادی برای 
گفتـــن خواهند داشـــت. البته این موضوع بـــرای اکثر 
مناطـــق ایـــران صـــدق می کند. شـــما مگـــر می توانی 
از کنـــار اســـتعدادهای بیکرانـــی که در فوتبـــال تهران 
حضـــور دارند بـــه ســـادگی بگذری یـــا اســـتعدادهای 
خوزســـتان و مازنـــدران و گیـــان را نادیـــده بگیـــری؟ 
مگر می توانـــی به ســـادگی از کنار بازیکنـــان بزرگی که 
از فوتبال مشـــهد به ســـطح اول فوتبال ایـــران معرفی 
شـــدند، عبورکنی؟ تبریزی هـــا و خیلی هـــای دیگر در 
جای جای این کشـــور نیاز بـــه حمایت و توجـــه دارند و 

بایـــد برای آنها بســـتر رشـــد فراهم شـــود.
 صحبت های شما خیلی بنیادین است و نیاز 

دارد متولیان فوتبال ایران عمیقاً به آن توجه 
کنند. الان که انتخابات فدراسیون فوتبال 

نزدیک است باید بیشتر مطالبه گری شود 
تا کاندیدا به موضوع استعدادیابی توجه 

بیشتری کنند.
مـــن اعتقـــاد دارم بایـــد بـــرای ایـــن جوان هـــا برنامه 
داشـــت و به آنهـــا باید اعتماد شـــود. خـــودم در دوران 
مربیگری همیشـــه این اعتقاد را داشـــته و به جوان ها 
بها داده ام و هیـــچ گاه نترســـیدم که بازیکنـــی را از رده 
جوانـــان بالا بیـــاورم و در رده بزرگســـالان بـــازی دهم. 
مســـئولان مـــا هـــم بایـــد دل و جـــرأت بهـــا دادن بـــه 
جوان هـــا را داشـــته باشـــند. بـــه نظـــر من هرکســـی 
متولی ایـــن فوتبال می شـــود باید برای اســـتعدادهای 
ایـــن کشـــور برنامه ریزی کنـــد و نبایـــد آنهـــا را به حال 

خـــودش رهـــا کند.
 به نظر شما رئیس آینده فوتبال ایران 

می توان به مسائل استعدادیابی و پرورش 
بازیکنان و توسعه آکادمی های فوتبال کمک 

کند؟
اجازه بدهید جواب این ســـؤال را طـــور دیگری بدهم. 
زمانـــی از من درباره ســـرمربی اســـتقال ســـؤال شـــد 
و مـــن درجـــواب گفتم بـــه جـــای اینکـــه بخواهید این 
انـــدازه هزینـــه جـــذب ســـرمربی خارجی کنیـــد پول 
آن را بـــه آکادمـــی اختصاص دهیـــد تا چهار ســـال بعد 
بازیکنان بزرگی داشـــته باشید. ما سرشـــار از استعداد 
هســـتیم و اگر این نگاه وجود داشـــته باشـــد آینده یک 
باشـــگاه تأمین خواهد شـــد اما توجه آنچنانـــی به این 
حرف نمی شـــود و انگار مدیران می ترســـند پول خرج 
رده هـــای پایه کننـــد. الان در اروپـــا دارند همیـــن راه را 
می رونـــد و اگر مـــا از ایـــن راه غافل شـــویم دچار لطمه 

وضرر قابـــل توجهی می شـــویم.

 روزهای شلوغی مقابل در فدراسیون فوتبال 
درحال سپری شدن است. انتظار شما 

از رئیس آینده چیست؟ به طور مشخص 
می توانید علاوه بر موضوعی که درباره توجه 
به بازیکنان پایه و توسعه فوتبال به آن اشاره 

ح کنید؟  کردید، موضوع جدیدی را طر
خیلی ســـؤالات هســـت که باید از رئیس فدراســـیون 
پرســـید و یا مطالبه گـــری کـــرد. الان در فوتبـــال ایران 
هر هفته شـــاهد اعمـــال جرایم زیادی علیـــه بازیکنان 
و مربیان هســـتیم. ســـؤال من این اســـت که پول این 
جرایم کجا خرج می شـــود؟ چرا هزینه توســـعه فوتبال 
نمی شود؟ این ســـؤالات کلیدی اســـت که مسئولان در 
فدراســـیون فوتبـــال بایـــد به آن پاســـخ دهنـــد. البته 
درحـــال حاضر بیـــش از آنکه نگاه ها به ســـمت رئیس 
آینـــده فدراســـیون فوتبال باشـــد، نگاه ها به ســـمت 
افرادی اســـت که می خواهند رئیـــس را انتخاب کنند.
ببینید درکشـــورهایی مثل ایـــران رأی گیری اینچنینی 
بـــرای انتخـــاب رئیـــس فدراســـیون فوتبـــال جـــواب 
نمی دهـــد. شـــاید تعجـــب کنیـــد از حـــرف مـــن امـــا 
می خواهـــم به ایـــن موضوع اشـــاره کنم که در کشـــور 
ایران بهتر اســـت که یک نفر رئیس فدراسیون فوتبال 
را انتخـــاب کنـــد و رئیـــس جدید بـــه آن یـــک نفر هم 
پاســـخگو باشـــد. قباً وزیر ورزش رئیس فدراســـیون 
فوتبـــال را انتخـــاب می کـــرد و ای کاش الان هـــم وزیر 
ورزش چنیـــن اختیاری داشـــت تا رئیس فدراســـیون 
فوتبـــال را انتخاب می کـــرد. هنوز هم بـــاور دارم که اگر 
وزیر ورزش و جوانان رئیس جدید فدراســـیون فوتبال 
را انتخـــاب کند برای آینده فوتبال ماخیلی بهتر اســـت 
البته قانون دیگر اجـــازه نمی دهد اما بـــرای گفتن این 
حرف استدلال دارم و ســـخت بر این باورم که در کشور 
ما انتخاب های دســـته جمعی جـــواب نمی دهد و کار را 
پیچیـــده می کنـــد. نمی خواهم بحث را سیاســـی کنم 
امـــا فضای کشـــورهایی ماننـــد ایران این طوری اســـت 
که انتخاب هـــای گروهی چنـــدان جـــواب نمی دهد. 
شـــما نـــگاه کنیـــد درکشـــورهایی مثـــل عربســـتان یا 
امارات کـــه فضای کشورشـــان مثل ایران اســـت وقتی 
یـــک نفـــر تصمیـــم می گیـــرد چـــه دســـتاوردهایی به 
همـــراه دارد. به هرحـــال این یـــک ایده و نظر اســـت و 
این طـــور نیســـت که مـــن بگویـــم حرفی که مـــن الان 

دارم به شـــما می زنم درســـت اســـت.
 در واقع این استدلال را دارید که وقتی 

گروهی درباره یک پست مهم تصمیم 
می گیرند، کار خوب از آب درنمی آید و بهتر 

است یک نفر تصمیم گیرنده 
باشد.

همین طـــور اســـت، نظر من دقیقـــاً همین 
اســـت. به هرحال امیدوارم افـــرادی که 

قرار اســـت رئیس فدراسیون فوتبال 
انتخـــاب کنند همـــه جوانـــب را در 

نظـــر بگیرند.
 به کدام یک از کاندیدا 

بیشتر تمایل دارید؟
بببینـــد مـــن اگـــر الان حرفـــی بزنـــم 

ممکـــن اســـت بـــرای مـــن بـــد شـــود. 
قانونگـــذار  می گویـــم.  کلـــی  بنابرایـــن 
فوتبـــال بایـــد خـــودش فوتبالی باشـــد. 
الان یـــک ســـؤال دارم، از میـــان اعضـــای 

هیأت رئیســـه فدراســـیون فوتبال چند 
نفـــر فوتبالـــی هســـتند؟ چنـــد نفـــر در 
فوتبال کتک خوردند، نـــاداوری دیدند، 

مصدوم شـــدند و اتفاقات تلخ و شـــیرین 
در فوتبـــال را تجربـــه کرده انـــد؟ وقتـــی با 
فضـــای کلی ایـــن حرفـــه آشـــنایی ندارند 
تصمیمات شـــان دشوار می شـــود وخوب 
از آب درنمی آیـــد. حـــرف من این اســـت 

کـــه فوتبالی هـــا بـــرای فوتبـــال تصمیم 
بگیرند، این طور خیلی بهتر اســـت اما 
در هرحال بـــه هر یـــک از کاندیداها که 

در نهایت رئیس شـــود احترام می گذارم 
فوتبـــال  ایـــن  بـــرای  بتوانـــد  امیـــدارم  و 
برنامه هـــای تازه را بـــه اجرا بگـــذارد وفوتبال 
را از میـــان انبوهی از مشـــکات خـــارج کند.

 مشکلات که بسیار است.
شـــما نگاه کنید الان ما در بخش زیرســـاخت 

چقـــدر نقـــص داریـــم. مشـــکات ورزشـــگاه 
آزادی هنـــوز برطرف نشـــده اســـت، کلـــی کار 
نکرده داریم. فوتبـــال نیاز به مدیـــر نوگرا دارد 

که برنامـــه جدید را پیـــاده کند. نبایـــد از اینکه 
ورزشگاه آزادی بازسازی شـــده و چهار تا صندلی 
در آن کار گذاشـــته شـــده غره شـــویم. ما نیاز به 
تعداد بیشـــتری از این دست ورزشـــگاه ها داریم 
کـــه امیـــدوارم رئیـــس جدیـــد بـــا کمـــک دیگر 

دســـتگاه ها موضوع ســـخت افزار را جدی بگیرد. 
بـــه هرحال رئیـــس جدیـــد در مقابـــل بازیکنان، 

مربیـــان، باشـــگاه ها، هواداران مســـئول اســـت و 
بایـــد تمام مقدمـــات ســـخت افزاری را فراهم کند.
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 در روزهایی که پیتســـو موسیمانه 
در مرخصی به ســـر می برد و کمی از 
استقال دور شده بهترین فرصت 
برای برخی جریان ها بـــود تا میان 
این ســـرمربی و باشـــگاه استقال 

فاصله بیندازند.
ماجـــرای انتشـــار خبـــر نارضایتـــی 
موســـیمانه بابت پرداخت نشـــدن 
مطالباتـــش نیـــز دقیقـــاً از همین 
نقطه سرچشـــمه می گیرد و برخی  
جریان هـــا کـــه بـــه یـــک واســـطه 
نقـــل و انتقالاتـــی مرتبط هســـتند 
کوشیدند با دست به دست کردن 
خبر نارضایتی ســـرمربی آفریقایی 
از مدیـــران باشـــگاه اســـتقال بـــه 
نوعی به شـــایعه احتمـــال جدایی 
این ســـرمربی و یا دســـت کم به راه 
افتـــادن یک جنـــگ حقوقی میان 
او و باشـــگاه تـــازه دامـــن بزنند. اما 

اصـــل ماجرا چیســـت؟
فـــردی کـــه بـــه عنـــوان واســـطه یا 
دلال به موســـیمانه نزدیک شـــده، 
طـــی روزهـــای اخیـــر تـــاش کرده 

بازیکنانـــی کـــه در حـــد نـــام ایـــن 
باشگاه نیســـتند را به عقد قرارداد با 
باشـــگاه اســـتقال درآورد و به نحوی 
از ناآشـــنایی موســـیمانه نســـبت به 
وضعیت کلـــی فوتبال ایران و کیفیت 
فنی برخـــی بازیکنـــان بهره بـــرداری 

. کند
حضور برخی بازیکنـــان در تمرینات 
روزهـــای گذشـــته کـــه ســـر و صدای 
زیـــادی هـــم بـــه پـــا کـــرد و واکنش 
باشـــگاه اســـتقال را نیـــز بـــه دنبال 
داشـــت، در واقـــع از ســـوی همیـــن 
فـــرد واســـطه )دلال( ســـازمان دهی 
شـــد. ایـــن شـــخص کـــه بـــه عنوان 
ایجنت نقل و انتقالاتی به موسیمانه 
نزدیک شـــده، بدون اینکه باشگاه را 
در جریـــان نام بازیکنان مورد نظرش 
قـــرار دهد، شـــخصاً بـــا موســـیمانه 
ارتبـــاط برقـــرار و از وی درخواســـت 
کـــرد تا اجـــازه دهد برخـــی بازیکنان 
که اکنون عضو هیچ تیمی نیســـتند 
در تمریـــن اســـتقال حاضر شـــوند 
که موســـیمانه نیـــز بـــدون آگاهی از 
کیفیـــت فنـــی بازیکنـــان پیشـــنهاد 
شـــده، اجازه داد بازیکنان در تمرین 
حاضر شـــوند و بعد از آن مســـئولان 
باشگاه اســـتقال وقتی فهمیدند که 
چه بازیکنان بی کیفیتـــی در تمرین 
اســـتقال حضور یافته اند، بافاصله 

دخالت کردند و رســـماً از ســـرمربی 
اســـتقال خواســـتند مانع از حضور 
این دست بازیکنان در تمرین شود.

موسیمانه نیز که در جریان وضعیت 
نامناســـب فنـــی بازیکنـــان معرفـــی 
شـــده، نبـــود بعـــد از اینکـــه واکنش 
باشـــگاه را دیـــد تازه متوجه شـــد که 
چه کاهی قرار بوده به ســـرش برود 
و او نیز همســـو با باشگاه استقال از 
ادامـــه حضور بازیکنان معرفی شـــده 

از ســـوی آن دلال جلوگیری کرد.
ایـــن اقـــدام باعث شـــد تا ایـــن فرد 
دســـت بـــه اقدامـــات تافی جویانـــه 
بزنـــد و بـــرای اینکه آتش بـــه خرمن 
باشـــگاه اســـتقال بینـــدازد و فضا را 
طوری ترســـیم کنـــد که انـــگار میان 
موســـیمانه  و  اســـتقال  باشـــگاه 
اختـــاف وجـــود دارد، اقداماتـــی در 
راســـتای رســـانه ای شـــدن دلخوری 
موســـیمانه بابـــت پرداخت نشـــدن 
مطالباتـــش انجـــام داد و از طریـــق 
افراد رســـانه ای نزدیک بـــه خود خبر 
نارضایتـــی موســـیمانه را بـــه دلیـــل 
پرداخت نشـــدن مطالباتش نشر داد 
که مـــورد توجـــه برخـــی جریان های 

رســـانه ای نیـــز قـــرار گرفت.
امـــا اصـــل ایـــن خبـــر نیـــز صحـــت 
بـــت  با نه  ســـیما مو و  شـــت  ا ند
دیرشـــدن مطالباتـــش هیچ واکنش 

غیرمعمولـــی از خـــود نشـــان نداده 
بـــود و فقط بـــه طور مســـالمت آمیز 
از مدیران باشگاه استقال خواسته 
را  دســـتمزدش  باقیمانـــده  بـــود 

پرداخـــت کننـــد. 
باشگاه اســـتقال پیش تر بخشی از 
دســـتمزد موســـیمانه را به حسابش 
واریز کـــرده بـــود اما در ادامـــه برای 
انتقال پول این ســـرمربی با مشکل 
مواجه شـــد که ســـرمربی استقال 
را نیـــز در جریان قـــرار داد اما فردی 
که بـــرای انتقال بازیکنـــان مورد نظر 
خود به اســـتقال نـــاکام مانده بود، 
این موضوع را طور دیگری در برخی 
رســـانه ها بازتـــاب داد تـــا بـــه نوعی 
باشگاه استقال و ســـرمربی اش در 

تقابـــل با هم قـــرار بگیرند.
در واقـــع انتشـــار خبـــر ســـاختگی 
دعوای پنهانی موســـیمانه با باشگاه 
و درخواســـت نوتیـــس برگرفتـــه از 
و  انتقـــال  از  دلال  فـــرد  ناکامـــی 
جابه جایی بازیکنـــان مورد نظر خود 
بـــود و این اقدامات به نوعی تســـویه 
حســـاب آن شخص با موســـیمانه و 
یـــا باشـــگاه اســـتقال بود تـــا از یک 
اختـــاف دروغیـــن میـــان باشـــگاه 
و ســـرمربی رونمایـــی شـــود کـــه در 
نهایـــت چنیـــن نشـــد و مشـــخص 
شـــد که موســـیمانه تنها باید شماره 

حســـابی که قباً در اختیار باشگاه 
قـــرار داده را تغییر دهد تا باشـــگاه 
اســـتقال بتواند مبالـــغ باقیمانده 
از قـــرارداد او را نیـــز بـــه حســـابش 

واریـــز کند.
بـــه ایـــن ترتیـــب بایـــد موضـــوع 
باشـــگاه  و  موســـیمانه  اختـــاف 
استقال بر ســـر دریافت مطالبات 
را منتفی دانســـت امـــا اتفاقاتی که 
در روزهـــای اخیر رخ داد و انتشـــار 
برخـــی اخبـــار و شـــایعات نشـــان 
می دهد که هم باشـــگاه اســـتقال 
و هـــم ســـرمربی ایـــن تیـــم بایـــد 
عمیقاً حواس خـــود را جمع کنند 
تـــا هـــر فـــردی در اطـــراف آنهـــا به 
اســـم واســـطه یا دلال حاضر نشود 
و فضای باشـــگاه را به سمت تنش 

و درگیـــری ســـوق دهد.
به هرحال اگر موســـیمانه از همان 
ابتـــدا که نام برخـــی بازیکنان به او 
معرفی شـــد تا در تمرین استقال 
تست شوند، باشـــگاه را در جریان 
قرار می داد و رأســـاً اقدام نمی کرد 
چنیـــن اختافاتی پیـــش نمی آمد 
و قطعاً مدیران باشـــگاه اســـتقال 
همـــان ابتـــدا ترمـــز فـــرد دلال را 
می کشـــیدند تـــا ســـعی در انتقال 
بازیکنان بنجـــل و درجه دو به این 

باشگاه نداشـــته باشد.

گزارش ویژه

حمیدرضا عرب
خبر نگار

گفت و گو

رضا حمیدی
خبر نگار

 پشت پرده شایعه اختلاف پشت پرده شایعه اختلاف
 پیتسو و مدیران استقلال چه بود؟ پیتسو و مدیران استقلال چه بود؟

 موسیمانــــــــه  موسیمانــــــــه 
 قربـــــــــــــــانی  قربـــــــــــــــانی 

 زیاده زیاده   خواهی  خواهی 
یــــــــــک دلالیــــــــــک دلال


